
Bestyrelsesmøde den 19/2 2023 
 
Jens C Knudsen indtrådte i bestyrelsen, efter vi mistede Henning Iversen. 
 
Formanden startede med at fortælle: teknisk forvaltning fastholder tømning hver 14. dag hele året. Har 
haft en dialog med landlæggerudvalget som skriver til kommunen igen, og fremlægger alles ønske om 
tømning hver uge i sommerhalvåret. 
 
Ved sidste stormvarsling var der sat planker i sukkerkanalen. Så det ser ud til at virke. 
 
Der har været 1 udmeldelse. 
 
Kassereren fremlagde regnskabet, som var i orden. 
Bestyrelsen har modtaget et tilbud, der løber over 3 år fra Kæmpe, til vedligehold af vejene, der blev 
takket nej, vi fortsætter med den nuværende ordning, hvor vi kontakter dem efter behov, og der bliver 
bestilt en gang oprensning/vedligehold til udførelse lige inde påske. 
 
Næste møde i maj. 

 


